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Styrelsemöte 2023-11-16 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Björn Larsson, Kicki Lindström, Ulf Lindahl 
och Pelle Molin 
Tid och plats: 18:00-20:00, Hackspettsvägen 14, Härnösand 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Björn L valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 19 okt gicks igenom och lades till handlingarna.
 

5. Ekonomisk rapport 
Bidrag, ersättningar och faktureringar 
Kartbidrag från kommunen á 40.000 kr har erhållits. Medel från Trygga idrottsmiljöer, som ska 
användas till en träff med Brobyggarna på Hallstaberget har erhållits á 18.000 kr. Medel á 20.000 kr 
kommer att erhållas från ÅOF och Skogskarlarna för Breddlägret. Driftsbidrag har äskats från 
Härnösands kommun, á 90.000 kr + årlig uppräkning. Härnö Trail kommer att gå med en rejäl vinst 
under 2023. Fakturering för 10-mila och 25-manna har inte gjorts än. 
 
Inbrottet i förrådet 
Försäkringsärende för stölden i förrådet är avslutat. Ersättning fullpris för nyanskaffning med avdrag 
för självrisk. Bättre dörrlås för förrådet har ordnats.  
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Nytt elavtal. 
Det bundna elavtalet är utgånget sedan 1 okt 2023.  
Styrelsen beslutar att 
HOK väljer att behålla Hemab som elleverantör och binder tills vidare på 1 år i taget. Björn L tar 
kontakt med Hemab. Göran och Johanna ger Björn i fullmakt att teckna avtal, om detta krävs. 
 
Skiddress för skidorientering 
Beställningen är skickad. Några extra skiddresser är beställda för de som önskar en dräkt i 
efterhand. 
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Trygga idrottsmiljöer  
Göran har deltagit vid extra utbildningstillfälle med kommunen. Flera HOK-ledare har deltagit 
tidigare.  Ett förslag till enkät om trivsel och trygghet studerades. Efter smärre justeringar skickas 
den ut till barn resp. ungdomar i HOK. Uppföljning av enkätsvaren behöver göras senare. 
 
HittaUt inför 2024 
Planeringsmöte har genomförts. Arbete med att hitta sponsorer pågår. Bidrag från kommunen för 
HittaUt 2024 ansöks efter nyåret. 
 
USM 2024 
USM arrangeras i Härnösand månadsskiftet aug/sep 2024. Förberedelserna går enligt plan. Mycket 
arbete pågår med sökning av sponsorer.  
 
DM medel 2024 
HOK står som arrangör av DM medel 29 juni 2024. HOK har inga möjligheter att genomföra detta 
p.g.a. kommande USM. Begäran är inlämnad hos ÅOF om att HOK bör få avstå arrangemanget. 
 
Kartkommitté 
Fler personer behövs i kartarbetet för att kunna avlasta Torbjörn E. Frågan tas upp på senare 
styrelsemöte. 
 
Planeringsmöte om bl.a. träningar 
Torbjörn E och Susanna E håller i detta möte i HOK-stugan 18/11. 
 
Säsongsavslutning på Simhallen  
Genomförs lördag 18/11 med bildspel, medaljutdelning, bad, relax och knytisfika. 
 
Rapport möte om friluftsutveckling på Vårdkasen,  
Detta är ett projekt inom Leader Höga Kusten. Utbyggnad och bättre markering av ledsystemet på 
Vårdkasen föreslås. Även enklare vindskydd, toalett etc. diskuteras. Göran har deltagit i möte med 
kommunens tillväxtavdelning som hanterar ansökan. 
Styrelsen beslutar att 
HOK är positiva till fortsatt deltagande, men har svårt att lägga särskilt mycket tid på detta under 
2024. Björn L och Göran A är fortsatt kontaktpersoner gentemot kommunen och övriga aktörer i 
projektet. 
 
Reseersättningar fortsatt behandling 
Fortsatt diskussion kring flera inkomna önskemål om reseersättning för bil. 
Styrelsen beslutar att 
Resa till 25-manna bekostas för egen bil, p.g.a. särskilda undantagsskäl. Sökt medel för egen bil till 
Daladubbeln utgår inte, i enlighet med resepolicyn. Justering av resepolicyn kommer att diskuteras 
vidare vid kommande styrelsemöte. 
 
Tränarutbildningar 
Erbjudande har kommit via nyhetsbrev från SOFT. Göran skickar till Susanna för vidare hantering. 
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Riksläger Skid-OL i Orsa 10 – 12 jan.  
Detta är möjligen aktuellt för någon i HOK. Göran skickar till Susanna och Lollo för vidare 
hantering. 
 
Samarbete med Friluftsfrämjandet angående vinterled på Fälleberget 
Planeringsarbete pågår. För HOK´s del innebär det främst att bistå med kartmateriel och 
terrängkännedom. Göran är kontaktperson gentemot Friluftsfrämjandet 
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Valberedning ÅOF för 2024 
HOK och Sidensjö är valberedning inför kommande årsmötet med ÅOF, med HOK som 
sammankallande. Johan Engström är med i ÅOF´s styrelse. Valberedningens arbete ska vara klart 
senast 10/1-2024. Göran tar valberedningsansvaret. 
 

8. Nyhetsbrev 
Nästa nyhetsbrev från HOK kan innehålla t.ex. återkoppling från avslutningen på Simhallen, 
ekonomisk återkoppling från Härnö Trail, marknadsföring av skidorientering i vinter, kommande 
årsmöte, information om kommande HittaUt 2024 samt att puffa för USM 2024. Även en 
julhälsning från styrelsen till alla HOK´s medlemmar 
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns att hantera. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Förberedelser för nästa årsmöte, 11 mars 2024, blir huvudtema vid nästa styrelsemöte. 
Dokumentet kring förberedelserna inför nästa gås igenom, avseende t.ex. bokslut, revision, 
årsberättelse, verksamhetsplan mm. 
 

11. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är torsdag 7 dec kl. 18.00 i klubbstugan Vårdkasen 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Björn Larsson 
sekreterare   ordförande    justerare 


